
Protokół Nr 8/2013 
z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu 

w dniu 17 września 2013 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej.  
 
Porządek posiedzenia 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  
   a) regulaminu targowiska miejskiego, 

b) informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta za pierwsze półrocze 2013 r., informacji  
    o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Miasta oraz o przebiegu wykonania  
    planów finansowych samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze 2013 r., 
c) podjęcia  realizacji  inwestycji  polegającej  na  przebudowie  ulicy Piastów w Białogardzie, 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 
e) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020, 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia.  
 Posiedzenie Komisji o godz. 1310 „otworzyła i prowadziła” K. Leś Przewodnicząca Komisji 
Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu.  
 
   K. Leś Przewodnicząca Komisji zaproponowała rozszerzenie porządku obrad komisji 
poprzez dodanie w punkcie 2f i 2 g rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
f) współdziałania Miasta Białogard z Gmina Tychowo i Powiatem Białogardzkim w zakresie 
   działań związanych z utworzeniem i funkcjonowaniem Parku „Tajemnice Doliny Parsęty”  
   Historia-Przyroda-Edukacja,   
 
 g) zmieniającej uchwałę w sprawie poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco”  
     wystawionego przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie w celu  
     zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki udzielonej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony  
     Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w związku z realizacja przedsięwzięcia  
     „Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty”, powiększonej o kwotę  
       odsetek.   
 
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i zmieniony porządek posiedzenia, 
głosując: za – 3 (jednogłośnie). 
 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  
     a) regulaminu targowiska miejskiego, 
         Projekt uchwały przedstawiła K. Leś Przewodnicząca Komisji. 
 
          Radny A. Siwek zapytał kto i po co wprowadził piwo na targowisku? 
           Pani Burmistrz odpowiedziała, że regulamin dotyczący targowiska został wprowadzony 
w 1993 roku. Były do niego zmiany. Ten nowy regulamin uwzględnia większość zapisów 
z poprzedniego z uwzględnieniem aktualnych zmian i dopisaniem godzin funkcjonowania 
targowiska. 
 Bardzo wiele zagadnień ujętych w regulaminie zostało unormowanych w przepisach 
ustawowych. 
 Pani Burmistrz wyjaśniła, że sprzedaż piwa nie została wprowadzona w obecnym 
regulaminie targowiska. Zapis dotyczący sprzedaży piwa na targowisku prawdopodobnie został 
wprowadzony w regulaminie z 1993 roku i pozostawiono możliwość jego sprzedaży.  



 Radny A. Siwek powiedział, że nie spotkał się ze sprzedażą piwa na targowisku.  
Zdaniem Radnego na targowisku nie powinno się sprzedawać piwa. 
 Pani Burmistrz odpowiedziała, że zapis w regulaminie dotyczący sprzedaży piwa daje 
tylko możliwość jego sprzedaży.  
 Zdaniem Pani Burmistrz pozbywanie możliwości sprzedaży piwa nie będzie dobrym 
rozwiązaniem. 
 Pani Burmistrz powiedziała, że w przypadku gdyby ze sprzedażą piwa działo się coś 
nieodpowiedniego to nastąpi zakaz jego sprzedaży. 
 
 Komisja rozpatrzyła i pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały w sprawie regulaminu 
targowiska miejskiego, głosując: za- 3 (jednogłośnie).   
 Radny A. Siwek powiedział, że zagłosował „za” projektem uchwały z wyłączeniem piwa.    
 

b) informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta za pierwsze półrocze 2013 r.,  
    informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Miasta oraz  
    o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za  
    pierwsze półrocze 2013 r. 
    Nie podjęto dyskusji. 
 
c) podjęcia  realizacji  inwestycji  polegającej  na  przebudowie  ulicy  Piastów  
     w Białogardzie 
 

 Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podjęcia  
realizacji  inwestycji  polegającej  na  przebudowie  ulicy  Piastów w Białogardzie, głosując: 
za - 3 (jednogłośnie).   

 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013 

 Projekt uchwały przedstawiła I. Kubiak Skarbnik Miasta.  
 Radny A. Siwek prosił o wyjaśnienie zapisu w dziale 853 rozdziale 85305 paragrafie 
4010 - wynagrodzenia osobowe pracowników. Z kwoty 553.000 zł zdejmujemy 250.000 zł co 
stanowi 303.000 zł.  
 Zdaniem Radnego w informacji z  wykonania budżetu Miasta za pierwsze półrocze 
w paragrafie tym zapisana była kwota 303.000 zł.  
 Radny zapytał skąd zapis kwoty 553.000 zł i kiedy nastąpiła zmiana zapisu? 
 Pani Skarbnik poinformowała, że Miasto otrzymało dotację celową w kwocie 250.000 zł  
przyznaną w konkursie ofert z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej na żłobek. 
 Miasto Białogard brało udział w projekcie dotyczącym Resortowego programu rozwoju 
instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 „MALUCH 2013 – edycja 1".  
 Ministerstwo przysłało informację o przyznaniu Miastu dotacji i kwota dotacji została 
wprowadzona do budżetu Miasta Zarządzeniem Burmistrza. Po stronie wydatków kwota 
została zapisana po stronie wydatków i rozpisana na paragrafy dotyczące żłobka.   
 Pani Skarbnik poinformowała, że aby rozdysponować te kwotę potrzebne jest 
dokonanie zmiany w uchwały budżetowej. 
 Burmistrz Białogardu uzupełnił wypowiedź i poinformował, że Miasto otrzyma od 
Wojewody Zachodniopomorskiego kwotę 250.000 zł i Burmistrz w zarządzeniu dokonał zapisu  
dotacji na żłobek. Następnie kwota, która została zapisana w rezerwie w wynagrodzeniach 
osobowych pracowników została rozpisana w projekcie uchwały.  
 Przewodnicząca Komisji zapytała za jaki cel zostanie przeznaczona omawiana kwota? 
 Skarbnik Miasta poinformowała, że kwota została rozdysponowana na poszczególne 
wydatki bieżące Miasta.   
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  Radny A. Siwek zapytał czego dotyczy kwota po zmianie 297.029 zł zapisana w dziale 
750 rozdział 75023 paragraf 4260 – zakup energii? 

   Skarbnik Miasta odpowiedziała, że kwota dotyczy zakupu energii w części budynku  
Urzędu Miasta. Wcześniej w budżecie w planie złożono mniejszą kwotę, którą należy zwiększyć 
i wydatek dotyczy wszystkich mediów w Urzędzie Miasta. 

  
  Radny A. Siwek zapytał na co zostanie przeznaczony wydatek inwestycyjny w kwocie 

55.000 zł w dziale 900 rozdział 900004 ? 
 Pani Skarbnik odpowiedziała, że kwota 55.000 zł dotyczy wydatku inwestycyjnego 
związanego z rewitalizacją parku „Orła Białego”.  

  
 Komisja rozpatrzyła i pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały 
budżetowej na rok 2013, głosując: za- 3 (jednogłośnie).  
 

 
 e) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020 
  Projekt uchwały przedstawiła I. Kubiak Skarbnik Miasta.  

  
 Przewodnicząca Komisji zapytała jaki będzie koszt inwestycji dotyczący renowacji 
kościoła pw. Narodzenia Najświętszej Marii Panny? 
 Pani Skarbnik odpowiedziała, że inwestycja wynosić będzie 5.200.000 zł. 
 Przewodnicząca Komisji zapytała jakie koszty pokryje Miasto Białogard? 
 Pani Burmistrz odpowiedziała, że wkład własny w projekcie musiałby stanowić 15% 
kwoty 5.200.000 zł, czyli 780.000 zł. Władze kościoła proszą o wsparcie ze strony Miasta 
Białogard w kwocie 600.000 zł. 
   
 Komisja rozpatrzyła i negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020, głosując: za - 0, 
przeciw - 1, wstrzymało się - 2.   
 
  Zdaniem Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
zapisane są nowe zadania i najeżyłoby wykreślać zadania juz wykonanie bądź, które kończą się 
i dotyczy to wydatków związanych z remontem targowiska, pomocy Romom, rewitalizacji parku 
„Orła Białego”.  
  J. Leszczyk Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby w następnym projekcie 
uchwały nie ujmować tych zapisów i inwestycji wykonanych w 2013 roku. 
  

 f)  zmieniającej uchwałę w sprawie poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in  
      blanco” wystawionego przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie 

w celu zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki udzielonej ze środków Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w związku 
z realizacja przedsięwzięcia „Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa 
w dorzeczu Parsęty”, powiększonej o kwotę odsetek 

         Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Białogardu. 
 
 Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” wystawionego przez Związek 
Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie w celu zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki 
udzielonej ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Warszawie w związku z realizacja przedsięwzięcia „Zintegrowana gospodarka wodno-
ściekowa w dorzeczu Parsęty”, powiększonej o kwotę odsetek, głosując: za - 3    
(jednogłośnie). 
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    g) współdziałania Miasta Białogard z Gmina Tychowo i Powiatem Białogardzkim  
        w zakresie działań związanych z utworzeniem i funkcjonowaniem Parku  
       „Tajemnice Doliny Parsęty” Historia-Przyroda-Edukacja 

 Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Białogardu. 
 
 Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
współdziałania Miasta Białogard z Gmina Tychowo i Powiatem Białogardzkim w zakresie 
działań związanych z utworzeniem i funkcjonowaniem Parku „Tajemnice Doliny Parsęty” 
Historia-Przyroda-Edukacja, głosując:  za- 3 (jednogłośnie).  
 
  Od godziny 13.40 w obradach komisji uczestniczyła radna K. Drachal-Mostek.  
 
Ad 3. Sprawy różne. 
  Radny A. Siwek zapytał czy na najbliższej sesji będzie informacja od Pana 
R. Madejskiego, który otrzymuje od Miasta ponad 3.000.000 zł?  
  Burmistrz odpowiedział, że prawdopodobnie Pan R. Madejski będzie przedstawiał 
informację o działalności spółki. 
  J. Leszczyk Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że będzie propozycja 
rozszerzenia porządku obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej o co najmniej cztery projekty uchwał.  
    
  
Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 
 Po wyczerpaniu dyskusji o godzinie 14.20 K. Leś Przewodnicząca Komisji zakończyła 
posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu. 
protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodnicząca  Komisji 
              
                                                    Krystyna Leś 


